
Referat af bestyrelsesmøde i KIF i klubhuset, tirsdag d. 29. oktober 2024 kl. 19.00

Tilstede: Line, Christina, Johanne, Rikke, Margit, Henriette, Malou, Lars, Dorthe og Rasmus
(referent)
Afbud: Nanna og Janne

1. Oplæg v. Malou om udviklingsplan

Malou præsenterede formål for udviklingsplan og tidslinje for opgaver i den 2-årige periode
Udviklingsplanen skal godkendes indenfor 3 måneder af DIF

Der sendes også en undersøgelse som skal besvares af medlemmerne i foreningen.
Undersøgelsen skal også besvares af trænere og bestyrelsesmedlemmer dvs. at enkelte
personer skal/kan besvare den flere gange.

Husk at søge økonomisk tilskud på 17500 kr. indenfor 6 måneder.

Samlet diskussion om fokusområder i udviklingsplaen

Malou samler op på fokusområderne og sender dem rundt til bestyrelsen.

Vi holder næste møde om udviklingsplan torsdag d. 5 december kl. 18.00 i Klokkerhol
hallen, hvor vi skal konkretisere delmålene i udviklingsplanen.

2. Generalforsamling

Vi holder generalforsamling i klubhuset torsdag d. 13. februar kl. 18.00 med spisning.

Margit kontakter Simon Aagaard fra DGI Nordjylland vedr.
organisationsudvikling/bestyrelsens rolle og Camilla (foreningskonsulent) hos Brønderslev
kommune.

Vi overvejer til næste møde om og evt. hvordan vi gerne vil arbejde med
bestyrelsesudvikling.

3. Siden sidst / bordet rundt

- Der er aktivfest lørdag d. 2. november hos fodbold. De skal have ny seniortræner for serie
4 hold.

- Gymnastik holder MGP lørdag d. 22. februar.
- Der har været afholdt Halloween-fest af eventudvalget. Det har været en god fest, men
hårdt for de ansvarlige.



4. Aktivitetsunivers ( opdatering)

Der er indsamlet knap. 2,5 mio. kr. Der laves status på indsamlingen i starten af næste året.
Det forventes at projektet går i gang i løbet af 2025.
KIF skal bidrage med ca. 300.000-350.000 kr. til projektet.

5. Kommunikation i bestyrelsen

En opfordring til alle at man melder ind på mailen, så det ikke kun er envejskommunikation
mellem enkelte medlemmer.

6. Evt og næste møde

Hjemmeside opdateres mht. hvor mange der sidder i bestyrelsen. Rasmus skriver til Nina
(webmaster)

Næste bestyrelsesmøde er torsdag d. 16. januar kl. 19.00.


